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Sz. P.
Jacek Bulawa
Radny Rady Miasta Wloclawek
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W zwi4zku z wniesion4 interpelacj4 podczas XXVII-sesji Rady Miasta Wloclawek w

sprawie znaku D-6 (przejScia dla pieszych) uprzejmie informujg. i,e sprawa z.ostanie

szczeg6lowo om6wiona na najbli2szym posiedzeniu Komisji ds. Bezpieczeistwa Ruchu

Drogowego po uzyskaniu opinii Zarz4du Drogi oraz opinii Konserwatora Zabytk6w. Z uwagi

na fakt, i2 trwaj4 prace nad kompleksow4 poprawq bezpieczellstwa ruchu w centrum miasta,

zgloszona lokalizacja zostanie wl4czona do prowadzonej analizy ruchu. O podjqtych w tym

zakresie decyzjach bgdzie Pan na bieZ4co informowany'
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Otrzymuj 4 do wiadomoSci:

I . Biuro Rady Miasta

2. Wydzial Org. PrawnY i Kadr

3. aJa


